
LÄTTLÄST OM 
SPRÅKSTÖRNING



Om språkstörning/DLD
Den som har en språkstörning
kan ha svårt att prata så att andra förstår
eller ha svårt att förstå vad andra säger.
Många har svårt att läsa, skriva och räkna. 

DLD är ett nytt engelskt namn på språkstörning.
DLD är en förkortning av 
Developmental Language Disorder.
Det betyder ungefär: 
svårt att utveckla språk.

Språkstörning är en funktionsnedsättning
som man föds med.
Många barn med språkstörning
har släktingar med liknande svårigheter.     
 
När det är svårt med språket 
är det ofta svårt att förstå vad andra människor  
säger och menar.  
Det kan leda till ensamhet.          
 
Språk används i alla ämnen i skolan,
på raster och på fritiden.
Därför är det viktigt att få rätt stöd.   



Språket utvecklas hela tiden
även om du har en språkstörning. 
En del saker blir lättare med åldern. 
Annat fortsätter vara svårt.  
 
Fler än du tror har en språkstörning/DLD, 
men det syns inte.
Två barn per klass har en språkstörning.  
Det är lika vanligt bland flickor och pojkar. 		

En logoped kan hjälpa dig att undersöka 
om du har en språkstörning.
Logopeden har också tips 
på hur du kan träna 
för att bli bättre på att kommunicera.
Bilder och tecken kan fungera som stöd. 

 
 
 



Talknuten är en del av Afasiförbundet.
Varje sommar arrangerar vi ett läger 
för barn med språkstörning/DLD. 
Vi arrangerar föreläsningar
och träffar för anhöriga.  
 
Gå med i Afasiförbundet/Talknuten. 
Tillsammans blir vi starkare och kan påverka  
samhället.

Läs mer på vår hemsida www.afasi.se/talknuten
eller ring till vår växel 08-545 663 60
Välkommen som medlem!
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